
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll styrelsemöte 230817 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Joakim Kjellgren, Kerstin 
Lundquist, Annette Kristensson samt Anne Ljung.   
Anmält förhinder: Jonas Kronholm 
 
§97 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§98 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§99 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§100 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§101 Kommunen   

Inget aktuellt. 
 

§102 Inkomna skrivelser 
Urban Antonsson – Förslag och idéer ang. tävlingsekipage och 
tävlingsbarometer. 
Hovdala Vandrarförening – Inbjudan ang. deltagande på ”En vandrardag på 
Hovdala” den 3/9. Med anledning av utställningen kan vi inte engagera oss. 
Hässleholms kommun – Ang. aktivitetsbidrag 
   

§103 Avsända skrivelser 
 Sparbanken Skåne – Begäran om utbetalning av bidraget på 50.000 kr 
 
§104 Rapport kassör 
 Kassa 2.361:-, Bankkonto 49.700:-, Tävling 1.220:-, Placeringskonto 506.238:- 
 Totalt: 559.519:-. Väntar på elstödet på ca. 11.000 kr. 
 Vi har inte fått betalt för hyra från Jägarna. Allt övrigt betalt. 
       
§105 Rapport HUK  

God tillströmning till höstens kurser. Tyvärr är en kurs i rallylydnad och en i 
momentinlärning inställda p.g.a litet antal anmälda. 
Annica Sandberg och Kristina Schölin går instruktörsutbildning i rallylydnad. 
Planer finns för att ha en gemensam ”kursavslutning” (ett extra tillfälle)  
för att visa upp vilka möjligheter och vad som finns att göra med sina hundar. 

 
§106 Rapport RUK 
 Allt är under kontroll. Tyvärr endast 65 hundar anmälda till utställningen. 
 1 domare och 2 ringsekreterare. 
 



§107 Rapport Interiörkommittén 
Ingela Söderblom har valt att lämna kommittén. Anne Fallesen kommer på  
medlemsmötet och redovisar hur man tänkt sig.   

 
§108 Rapport tävlingskommittén 

Två ekipage klara för Bruks-SM, Anna-Karin Bengtsson och Annika Persson med 
Pan och Tommy och Liliana Nielsen med Freja. Båda tävlar rapport. Vi önskar 
Lycka till! 
Ang. utställningen den 3/9 kollar Albin hur det ser ut med funktionärer. Listan 
finns på hemsidan och på klubben men kanske den behöver revideras med 
anledning av mindre antal deltagande hundar. 
Rapporttävling den 31/10 och appelltävling i november. Klubbmästerskap 
kommer att ske den 30/9. Anmälningslistor finns på klubben. Anmälningsavgift 
50 kr inkl. hamburgare som mat. Det behövs nya vandringspriser. Per Krabbe 
kollar med Sune Arvidsson om han kan svarva något. Kostnad per vandringspris 
bestämdes till ca. 500 kr. 
Albin håller i skotträning den 30/8. 
Vid månadstävlingen den 6/9 är Tommy bortrest. Kollar med Stefan Hedell om 
han kan hjälpa till annars får deltagarna hjälpas åt. 
Nytt möte bestämdes till den 11/10 kl. 18.30. 
 

§109 Rapport kök/servering 
Ekonomiskt ligger vi på plus.  

   
§110 Rapport stuga/tomt 

Spricka på golvet i köket. Per kollar om det kan åtgärdas. Diskuterades hur vi 
ska förvara städmaterialet. Förslag att spannar, moppar, sopborstar och 
dammsugare kan stå i ”gamla städskrubben” och övrigt i skåpet i gamla 
lektionssalen.   

 
§111 Beslut/Uppföljning 

Ang. sponsring till SM, VM m.m. har inget beslut tagits. I år gäller det som 
vanligt med väst och körersättning. Anne kollar med Osby hur de gör och Marie 
kollar med Tollarp och Höör. 

 
§112 Uthyrning 
 Golden Retrieverklubben ska hyra lektionssalen den 15/10. 
 Labradorklubben ska hyra den 18/5-2024 till inofficiell utställning. 
 
§113 Medlemsmöte 
 Ta upp bl.a. fönsterbyte och medlemsavgift. Rapporter som vanligt. 
 Marie beställer wienerflätor.  
 
§114 Verksamhetsplan 
 Inget aktuellt. 
 
 



§115 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor 
 
§116 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 19 september kl. 18.30.  
  
§117 Mötet avslutas. 

Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


